
Hr Hanno Pevkur
Kaitseminister

27.01.2025

Arupärimine seoses laskemoona hankimisega

Lugupeetud harra Hanno Pevkur

18. septembril 2024. aastal utlesite te ERR-Ie: “Fakt on see, et spetsiifihist moona, mida meil
on vaja, me turult ei saa kiiremini, sefleparast et noudlus on lainud nii suureks. Eriti, mis
puudutab kallimaid pikamaarelvasid, pikamaamoona. Aga meie jaoks on oluline see, et me
saame kohe minna lepingutesse. See on see, mida me oleme ka kogu aeg raakinud, et kui me
ei lithe kohe lepingutesse, Iuheb meie jaoks esiteks tameaeg veel pikemaks ja teiseks kaup
kallimaks,” laususite Te.

Eile 26. jaanuaril 2025. Aastal titlesite AK uudistele agajargmiselt: “Teame, et merevael on
vaja laevad vaija vahetada, Moona me suudaksime kohe hankida juurde ja ma aryan, et see
voiks olla ka uks kriitilisemaid kohti, kuhu see kohe suunata. Elik me oleme teinud ära otsuse
1,6 miljardi kohta, aga me oleksime suutelised selle 1,6 miljardi mitte soetama 2031. aastaks,
vaid tegelikult juba 2027. aastaks,I raakisite Te.

Lahtudes Riigikogu kodu- ja tookorra seaduse paragrahvist 139, palun vastatajärgmistele
kusimustele:

1. Mis oil Teie motiiv avalikkuse eksitamisel kui olete varasemalt jarjepidevalt raakinud,
et moona ei san soetada tehnilistel pOhjustel varem kui Vabariigi Valitsuse poolt
pakutud seitsme aasta jooksul?

2. Kas muutnud oiukorras plaanite teha Vabariigi Valitsusele uue ettepaneku moona
taiendavaks soetamiseks senise seitsme asemel aastaks 2027? Kui jah, siis millal
plaanite selle ettepaneku teha?
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